

After Compliments,

تحية طيبة، وبعد

Disclosure of the Decisions taken at the Board of Directors Meeting held on 26/02/2026

الإفصاح عن القرارات التي تم اتخاذها في إجتماع مجلس الإدارة بتاريخ 2026/02/26م

The Board of Directors ("Board") of "Oman Refreshment Company SAOG" ("ORC") at its meeting held on 26/02/2026 at ORC premises in Al Ghubrah has approved the annual audited results for the year ended 31st December 2025.

وافق مجلس إدارة شركة عمان للمربطبات ش م ع ع في اجتماعه الذي عقد في مقر الشركة الكائن في منطقة الغيرة بتاريخ 2026/02/26م على النتائج المالية السنوية المدققة للسنة المالية المنتهية في 2025/12/31م.

ORC (Consolidated) has achieved a net profit after tax of RO 3,869,269 on the revenue of RO 68,632,135 in 2025 compared to a net loss after tax of RO (2,775,270) on the revenue of RO 63,369,118 in 2024.

حققت شركة عمان للمربطبات ش م ع ع "الموحدة" أرباحاً صافية بعد الضرائب مقدارها 3.869.269 ريال عماني على إجمالي إيرادات مقدارها 68.632.135 ريال عماني للعام 2025م مقارنة مع خسائر صافية بعد الضرائب مقدارها (2.775.270) ريال على إجمالي إيرادات مقدارها 63.369.118 ريال عماني في عام 2024م.

The Board recommended a cash dividend of 14 Baizas for each share for the year ended 31/12/2025, subject to the approval of the Shareholders in the forthcoming Annual General Meeting.

كما أوصى مجلس إدارة الشركة بتوزيع أرباح نقدية بمعدل 14 بيسة للسهم الواحد عن السنة المالية المنتهية في 2025/12/31م، شرط موافقة المساهمين الكرام خلال اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية القادم.

The Board approved (i) adopting the Dividend Distribution policy of the Company; and (ii) the Sustainability/ ESG (Environment Social and Governance) report of the year ended 31/12/2025.

كما وافق مجلس الإدارة على ما يلي:
(1) اعتماد سياسة توزيع الأرباح لشركة عمان للمربطبات (ش.م.ع.)
(2) تقرير الاستدامة / الحوكمة البيئية والاجتماعية والمؤسسية للسنة المنتهية في 2025/12/31.

The financial statements audited along with the Chairman's Report, Management Discussion & Analysis Report and Corporate Governance Report will be submitted to the Muscat Securities Market within the prescribed time. The audited financial statements and other reports will be presented to the Shareholders for approval in the Annual General Meeting (AGM) that is scheduled to be held on Monday at 07:00 PM on 30/03/2026, via the electronic platform which can be accessed through the website of Muscat Clearing and Depository's website

البيانات المالية المدققة بالإضافة إلى تقرير مجلس الإدارة وتقرير مناقشات وتحليلات الإدارة وتقرير تنظيم وإدارة الشركة سيتم تقديمها لسوق مسقط للأوراق المالية خلال الفترة الزمنية المحددة كما سيتم عرض البيانات المالية المدققة بالإضافة إلى التقارير الأخرى على المساهمين للموافقة عليها في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية المقرر عقدها في تمام الساعة السابعة من مساء يوم الاثنين الموافق 2026/03/30 م، وذلك عبر المنصة الإلكترونية لانعقاد الجمعيات العامة والتي يمكن الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

Youssef Ezzikhe
Chief Executive Officer



يوسف الزيكه
الرئيس التنفيذي

Oman Refreshment Company(SAOG)
PO Box 30, Postal Code; 111, CPO Airport, Sultanate of Oman
Tel.: 2458 9000, 2458 9100, Fax: +968 2458 9099
Tax Card No. :8058775
C.R. No. 1054406 - Industrial Licence No. 679
info@pepsioman.com www.pepsioman.com



شركة عمان للمربطبات (ش.م.ع.)
ص.ب: ٣٠، الرمز البريدي: ١١١، البريد المركزي، المطار، سلطنة عمان،
هاتف: +٩٦٨ ٢٤٥٨٩٠٠٠، ٢٤٥٨٩٠٠٠، فاكس: +٩٦٨ ٢٤٥٨٩٠٠٩
رقم البطاقة الضريبية: ٨٠٥٨٧٧٥
س.ت رقم ١٠٥٤٤٠٦ - السجل الصناعي رقم ٦٧٩

